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Zápis č. 17 

z jednání Osadního výboru v Hájově dne 16. dubna 2020 
 
Přítomní členové OV: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Kuchařová Petra,  

Omluvení členové OV: Opěla Ondřej, Böhm Petr 

Hosté: 0 

 
Program: 
1. Zahájení zasedání a schválení programu 
2. Diskuze, dotazy, připomínky, požadavky OV 
3. Usnesení 
 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 

 Předseda OV p. Sýkora přivítal všechny přítomné členy Osadního výboru a zahájil jednání OV.  
 
Hlasování o programu schůze:  
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Kuchařová Petra, Böhm Martin,  
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Program schůze byl schválen 
 

2. Diskuze, dotazy, připomínky, požadavky OV a občanů 

Pan Sýkora informoval členy OV o nouzovém řešení letošních oslav 75 výročí osvobození, kdy vzhledem k současné 
situaci není možné toto uskutečnit tradičně s občany. Na počest osvobození bude pouze položen věnec k památníku 
padlých za účasti předsedy OV a člena Rady města pana Radka Jureky. 

Ze stejného důvodu nebude letos ani tradiční stavění máje, které bude zrušeno bez náhrady. Informace o obou 
zrušených akcích budou vyhlášeny v rozhlase. 

Pan Sýkora informoval o plánování opravy „Raškova chodníku“ na kopec, kde vzhledem k nevyjasněným 
majetkovým vztahům (problémy s výkupy pozemků), bude možno opravit pouze malou část. 

3.  Usnesení  

        OV zrušil tradiční stavění máje 

        OV zajistí položení věnce k oslavě 75. výročí osvobození obce 

 

Hlasování o výše uvedeném usnesení OV:  
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Kuchařová Petra 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Usnesení OV bylo schváleno 
 

 
 
Zapsal: Pavel Kocourek 
 
Hájov 
20. dubna 2020  Ing. Ondřej Sýkora 
 předseda osadního výboru 


